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Nieuw bestuur voor N-vA tieNeNsterker dan ooit 

Zoals elke N-VA-afdeling verkoos ook N-VA Tienen begin maart een nieuw 
bestuur. 

Op 8 maart werden een nieuwe voorzitter, ondervoorzitter en vijf bestuursleden 
verkozen. Onze acht mandatarissen maakten sowieso deel uit van het 
afdelingsbestuur. Zo hebben we een dynamische bestuursploeg van 15 personen.

Voorzitter: Dirk De Kee 
Ondervoorzitter: Steven Leemans 
Bestuursleden: Hilde Tas (secretaris), Pascal Langen, Bart Decoster, Kevin Theys 
en Wilfried Hendrickx

Gemeenteraadsleden: Johan Dewolfs, Ine Tombeur, Kurt Fontaine, Gijsbrechts 
Huts en Janina Krevs

OCMW-raadsleden: Dirk De Kee en Katia Covens

Provincieraadslid: Lucia Dewolfs

Op 2 januari startte ook het poli-
tieke jaar, met de installatie van de 
nieuwe gemeenteraad. De vroegere 
en huidige meerderheid ondervond 
onmiddellijk dat de nieuwe opposi-
tie duidelijk sterker en mondiger is 
dan de vorige. Dit belooft een span-
nende legislatuur te worden, met een 
meerderheid die maar één zetel op 
overschot heeft en een oppositie die 
inhoudelijk veel sterker staat dan ooit 
tevoren.

Binnen die oppositie speelt onze par-
tij een vooraanstaande rol. Vriend en 
tegenstrever zijn het over eens: de 
tussenkomsten van onze raadsleden 
getuigen van een grondige dossier-
kennis en van een kritische maar ook 
positieve ingesteldheid.

Als partij willen wij wegen op het 
beleid. Daarom hebben wij duidelijk 
aangegeven dat de bestuursmeerder-
heid op onze steun kan rekenen in de 
dossiers die voor onze stad belangrijk 
zijn.

Onze stad wordt geconfronteerd met 
enorme uitdagingen. Het non-beleid 
van de laatste decennia heeft onze 
stad in een neerwaartse spiraal ge-
bracht. Hoog tijd dus om met onze 
partij duidelijke accenten voor een 
transparant, dynamisch en sociaal 
beleid te leggen.
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N-vA wil winkelen aantrekkelijker maken en leegstand aanpakken
Begin vorige maand deed schepen Grootjans enkele 
onrustwekkende uitspraken in het Nieuwsblad en op 
ROB. “De toenemende leegstand is niet erg, het is een 
gevolg van natuurlijke selectie”. Deze uitspraken komen 
hard aan bij onze handelaars en inwoners maar wekken 
ook wantrouwen op bij potentiële handelaars die zich in 
Tienen willen vestigen.

Het citymarketingbudget dat de stad besteedt om het 
imago van Tienen te  verbeteren, dreigt een maat voor 
niets te worden. Uit een studie blijkt bijvoorbeeld dat het 
handelsaanbod in Diest (74,8 %) veel hoger ligt dan in 
Tienen (56,4 %).

N-VA Tienen roept de bestuursmeerderheid op om de 
leegstand van handelspanden degelijk aan te pakken. 
Daarom stelt onze partij enkele concrete maatregelen 
voor: 

1. De Vlaamse overheid stelt subsidies ter beschikking  
voor handelaars om handelspanden te renoveren. 
Indien de stad aan de voorwaarden voldoet kan een 
handelaar een renovatiepremie van € 10 000 krijgen. 
In het totaal kan de stad € 200 000 aantrekken.  

2. Door leegstaande handelspanden op te kopen, te 
renoveren en opnieuw in de markt aan te bieden. De 
stad kan een handelspandenfonds oprichten en de 
Vlaamse overheid stelt per dossier 30 % van de kosten 
ter beschikking voor een totaal van € 400 000.

3. De stad dient in maar meerjarenplan in te zetten op 
de juiste prioriteiten. Het huidig budget dat de stad 
hiervoor voorziet is amper het woord beleidsaccent 
waard. De N-VA plant alvast een bevraging bij 
de handelaars en middenstand naar de noden en 
verwachtingen.

KVK en sportsubsidiëring:  een unieke kans voor een eerlijk be-
leid.
De N-VA-fractie heeft in het debat naar aanleiding van de borgstelling aan KVK de 
laakbare houding van schepen Grootjans aan de kaak gesteld.

Omwille van het belang van de jeugdwerking en haar supporters heeft onze fractie 
deze borgstelling aan KVK wel goedgekeurd. De N-VA keurde de doorstart van KVK Tienen goed op voorwaarde dat 
er een controlecommissie wordt opgericht met vertegenwoordigers uit elke fractie. De burgemeester liet ons weten 
dat deze controlecommissie er weldra zal komen.

De N-VA-fractie vroeg ook aan het stadsbestuur en aan de  nieuwe schepen van Sport om voortaan een transparant 
en billijk sport- en subsidiebeleid uit te werken en schoon schip te maken met vriendjespolitiek en verworvenheden.  
Hierbij  moeten ook de adviezen van de sportraad ernstig worden genomen.

Sportaanbod 50 plussers
De N-VA-fractie vroeg aan de bevoegde schepen waarom het sportaanbod voor 50-plussers niet uitgebreid kan 
worden tot na de werkuren. Door de toenemende prestatiedruk krijgen de 50-plussers het alsmaar moeilijker om zich 
competitief te handhaven en hebben zij zeker nood aan lichamelijke en geestelijke ontspanning.

2013 is een jaar van lopende zaken
Het is nog steeds wachten op de beleidsplannen van het schepencollege. Midden januari verscheen er  een zeer wol-
lige visienota. Na herhaaldelijk vragen naar een echt beleidsplan kondigde de burgemeester einde januari aan dat we 
dit snel zouden ontvangen.

We waren dan ook aangenaam verrast dat het meerjarenplan en budget 2013 op de agenda voor de gemeenteraad 
van 28 maart werden aangekondigd. Na een studie van de documenten en tijdens de 
vergaderingen van de commissies, blijkt dat het niet gaat om een nieuw beleidsplan. 
De meerderheid kan zelfs niet aangeven welke de prioriteiten zullen zijn, omdat men 
niet weet welk budget men voorhanden heeft. Het budget 2013 dat gestemd werd op 
de gemeenteraad van 28 maart was een louter technisch document dat slechts toelaat 
om de lopende investeringen en exploitatie uitgaven te kunnen uitvoeren.

Berberendael
Het stadsbestuur heeft destijds een aanzienlijk bedrag uitgegeven aan de renovatie 
van de cafetaria van het sportcomplex ‘Berberendael”. Vrij recent kreeg het gebouw 
nog een nieuw dak. Toch stelde Gijsbrecht Huts vast dat de locatie in staat van verval 
is geraakt en helemaal niet meer gebruikt wordt. De N-VA hoopt dat het stadsbestuur 
snel het probleem aanpakt en/of een herbestemming voor Berberendael zoekt.

Lucia Dewolfs zetelt sinds midden december in provincieraad. De N-VA heeft met de 19 raadsleden de grootste 
fractie, maar werd toch uit de meerderheid geweerd.

Lucia zetelt in de commissie regionaal beleid en economie. Op deze manier wil ze ondersteunend werk bieden voor 
de regio Tienen. De opvolging van het FFH-project en de provinciale studies met betrekking tot de gemeentelijke 

actieplannen voor de detailhandel liggen haar 
nauw aan het hart.

Vanuit de commissie Financiën, Fiscaliteit en 
Personeel volgt ze van dichtbij op in welke 
mate de provincie gevolg geeft aan de hervor-
mingen die door de Vlaamse regering werden 
opgelegd. Lucia bedoelt hiermee of de provin-
cie wel degelijk naar een lager bestuursniveau 
zal streven om zo de nodige besparingen op de 
uitgaven te realiseren.

N-VA Tienen organiseert in de maand juni een enquête onder de middenstanders om te peilen naar de maatrege-
len en initiatieven die het stadsbestuur zou kunnen ondernemen om het winkelen in de binnenstad aantrekkelij-
ker te maken. De resultaten zullen tijdens een persconferentie op 24 juni bekend gemaakt worden!

11 juli – bevlaggingsactie
Het N-VA-bestuur plant een bevlaggingsactie op 11 juli. Iedereen die zijn leeuwenvlag 
uithangt ontvangt een kleine attentie.

Nog geen vlag?  Stuur een mailtje naar ine.tombeur@n-va.be of contacteer haar op 
0476 32 55 81.

eerste N-vA-café
Zin om de mandatarissen en bestuursleden van N-VA Tienen beter te leren kennen? Kom dan naar het eerste 
N-VA-café op vrijdag 7 juni om 20 uur in de Bourgondiër. Vanaf dan zullen we maandelijks een N-VA-café 
organiseren om te luisteren naar de noden van onze inwoners en om hen beter te leren kennen.

Samen met Jong VLD trok Jong N-VA de straat op om hun 
bezorgdheid te uiten over de nakende versmalling aan de 
Tiense vesten. Met slogans als ‘Bezint eer ge begint’ en ‘Eerst 
testen dan pesten’ wilden ze hun standpunt en ongerustheid 
kracht bijzetten.

“Zonder een versnelde aanleg van de Noordelijke ring  komt 
de mobiliteit zwaar in het gedrang wanneer je het verkeer 
op de Vesten herleidt naar één rijvak. Ook de schoolgaande 
Tiense jeugd zal daarvan de dupe worden”, zeiden beide 
jongerenafdelingen



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

n De heer  n Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel: E-mail: Geboortedatum:       /       /

n Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

n Ik wens de N-VA-standpunten te ontvangen.
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Financieel schandaal van de eeuw
FEDERALE REGERINGSPARTIJEN HOUDEN DEXIA-POTJE ANGSTVALLIG GEDEKT

De N-VA bracht in februari aan het licht dat de top van het ACW allerlei fiscale fratsen
en trucs gebruikte die de belastingbetalers én de Arco-coöperanten handenvol geld
kosten. Sindsdien zijn er week na week nieuwe bezwarende elementen naar boven
gekomen in het ACW/Belfius-dossier. De N-VA wil in een onderzoekscommissie te
weten komen wie politiek verantwoordelijk is. Want de 800 000 Arco-coöperanten, de
tienduizenden vrijwilligers die zich belangeloos inzetten voor het ACW en alle
belastingbetalers in dit land hebben recht op de waarheid.

De traditionele partijen houden de oprichting van een parlementaire onderzoeks-
commissie tegen. Nochtans zijn er heel wat belangrijke vragen die om opheldering
vragen.

➦Welke inschattingsfouten werden er gemaakt bij de
redding van Dexia? Was er inderdaad sprake van
chantage, zoals toenmalig minister Karel De Gucht 
van Open Vld beweert?

➦Wie heeft ervoor gezorgd dat één organisatie 
(het ACW) buiten schot bleef terwijl de belastingbetaler 
4 miljard euro moest ophoesten om Dexia Bank België
(nu Belfius) te redden? 

“Het feit dat CD&V, Open Vld en sp.a dit potje
krampachtig gedekt willen houden, wijst erop dat elk
van hen wel iets te verliezen heeft bij een
onderzoekscommissie. Toenmalig minister van Financiën
Didier Reynders (MR) zei zelfs dat de kranten papier
tekort zouden komen als hij alles zou vertellen. En nog
komt er geen onderzoekscommissie ... onbegrijpelijk!

Wie nu zijn verantwoordelijkheid niet neemt om
klaarheid te scheppen in dit financieel schandaal 
van de eeuw, pleegt schuldig verzuim.”

PETER DEDECKER 
Volksvertegenwoordiger
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